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Labas! Esu Aistė. Pasvalio Petro Vileišio gimnaziją baigiau 2020 metais. Po to iškart žengiau į gyvybės mokslus ir šiuo
metu jau ketvirtame kurse studijuoju genetiką Vilniaus universitete. Studijų metais teko patirti daug – nuo mokslinio darbo
Europos molekulinės biologijos laboratorijoje ir mokslinės komunikacijos projektų vystymo nacionaliniu lygmeniu iki
renginių organizavimo bei tarptautinių projektų kūrimo. Tad jei domina bent vienas iš šių aspektų – kviečiu susitikti!

Aistė Židonytė
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Sveiki. Mano vardas Kipras. Esu 2008 m. Petro Vileišio gimnazijos absolventas. Mokykloje buvau aktyvus mokinys, su
draugais organizuodavau diskotekas ir kitas šventes, todėl mokykla man kelia labai pozityvius prisiminimus. Baigiau ISM
universiteto Ekonomikos studijas. Esu antros kartos šeimos verslo vadovas, mūsų gaminama produkcija platinama visame
pasaulyje. Bendradarbiauju su didžiausių Lietuvos verslų savininkais ir investuotojais. Jeigu turi idėjų ar galvoji, kad
norėtum turėti nuosavą verslą, ateik – pasikalbėsime ir sužinosi, kad pradėti savo verslą galima turint tik idėją kišenėje.

Kipras Uždavinys
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Labas, esam Rokas ir Arnas. 2022 metais baigėme Pasvalio Petro Vileišio gimnaziją. Buvome klasiokai, o praėjus vos
metams tapome kolegomis. Nuo 2023 m. liepos mėnesio dirbame Pasvalio policijos komisariate įdomų ir iššūkių kupiną
darbą. Reaguodami į pagalbos iškvietimus niekada nežinome, kaip baigsis situacija, ką teks patirti, su kuo susidurti. Esame
motyvuoti ir atsakingi, norime „Ginti, Saugoti, Padėti“. Džiaugiamės, kad policijos pareigūnų profesija vis labiau
pasitikima, pareigūnų materialinė bazė ir socialinės garantijos vis gerėja. Norite sužinoti, ko reikia, norint įgyti policijos
pareigūno profesiją? Kokie reikalavimai ir kokios socialinės garantijos yra taikomos policijos pareigūnams? Ateikite į
susitikimą ir galėsite ne tik gauti atsakymus į šiuos klausimus, bet ir gyvai apžiūrėti specialias priemones, kurias mes
naudojame kasdieniniame darbe. Lauksime tavęs!

Rokas Šležas ir Arnas Mozūras
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Sveiki. Esu Inga Jankauskaitė. PPVG baigiau 2005 m. Ką dabar daryti? Kuo aš noriu būti? Klausimų sau užduodu daug, o
atsakymo nežinau… Iš pirmo karto nepavyko įstoti į universitetą. Na ir kas… Nenusiminiau, nenuleidau rankų. Mokslų
„karjera“ prasidėjo nuo Šiaurės Lietuvos kolegijos teisės studijų, toliau tęsiau MRU teisės bakalauro bei verslo teisės
magistro studijas. Dar papildomai įgijau floristės ir apskaitininkės kvalifikacijas, o dabar esu KTU magistro studentė.
Būdama aktyvi, drąsi tapau seniūnaite, vėliau išrinkta į bendruomenės pirmininkės pareigas. Darbo patirtis įvairi – nuo
pardavimų vadybininkės iki juristės, kontrolierės. Daug darbų buvo savanorystės pagrindu. Dabar esu vienos seniūnijos
seniūnė. Kodėl visko tiek daug? Kaip ir ko pasiekti? Ar yra kokios taisyklės, ar tik asmeninė patirtis? Kokios asmeninės
savybės reikalingos? Apie tai ir norėčiau Jums papasakoti. Ateikite! Pažadu – bendrausim atvirai ir nuoširdžiai. Tikiu, kad
su kažkuriuo iš jūsų kada nors būsime kolegos :)

Inga Jankauskaitė
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Labas būsimas studente! Mano vardas Kristina. Daugiau nei prieš 15 metų, vaikščiojau tais pačiais koridoriais, kaip ir Tu,
todėl labai džiaugiuosi galėdama su Tavimi pasidalinti savo keliu iki ten, kur esu dabar. Visus tuos metus, nuo tada kai
baigiau VIKO Higieninės kosmetologijos studijas, sukuosi grožio salonų, mokymų ir pardavimų srityje. Jei ir Tau įdomu
grožio specialistų sritis, galimybės ir galimi sunkumai – ateik papasakosiu viską, ko gali tikėtis ir kokia nuostabi bei
perspektyvi ši kryptis.

Kristina Nasirova
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KARJEROS DIENA

"TAVO TIKSLINGAM
PASIRINKIMUI!"

Svajoji būti mediku, bet nežavi 12-ka metų studijų? Rinkis odontologiją, taip kaip aš paskutinę minutę pasirinkau prieš 20
metų. Esu Mindaugas Briedis, gyd. odontologas. Gimnaziją baigiau 2002 metais ir po studijų VU, 2008 pasirinkau daugumos
nesuprastą sprendimą – išvykau iš Vilniaus, grįžau dirbti į Pasvalį. Ateik, padiskutuosime apie darbo ypatumus ir „lengvai“
uždirbamus pinigus.

Mindaugas Briedis
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10 metų PPVG baigimo proga grįžtu į gimnaziją susitikti, įkvėpti ir pakalbėti tema „Išsilavinimas ir karjera, kokie iššūkiai
laukia, kai šie dalykai nesutampa?“. Tema artima visiems, kurie bent kiek abejoja ar žengia teisingų studijų kryptimi. Praktiški
patarimai ir pavyzdžiai iš gyvenimo, darbo bei studijų. Esu sukaupusi, net 16 metų darbo patirtį Europoje bei Azijoje. Šiuo
metu esu hospitality vadovė šeimos versle, atsakinga už prekinių ženklų kūrimą bei vystymą, medžiagos rengimą projektams,
socialinėms medijoms, renginių organizavimą, restoranų vadybą ir t.t. Bus unikalu, drąsu ir kai kuriems labai nepatogu, bet to
ir reikia norint pavyti sėkmę. 

Indrė Burkovska

Ką daryti, kai tavo viduje nepasidalina meilė humanitariniams mokslams bei menams ir trauka techniniams dalykams? Eiti į
spalvingiausią ir nuolat kintančią verslo šaką – spaudos pramonę. Net ir tuomet, kai kažkada pasižadėjai, jog niekad su spauda
nedirbsi, kaip buvau padariusi aš. Pasvalio Petro Vileišio gimnaziją baigiau 2007-aisiais, po to mokiausi spaudos inžinerijos
Kauno Technologijos universitete. Susitikime ir pasikalbėkime apie mano kelionę iki vienos didžiausių spaustuvių Baltijos
šalyse repro skyriaus vadovės pozicijos, bei apie tai, kodėl nė karto savo gyvenime nesu ieškojusi darbo!

Rasa Tuskėnaitė Prėnienė
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Labas, esu Neringa Misevičiūtė. Baigiau Petro Vileišio vidurinę (dabar gimnaziją) 1997 m. Buvau prancūzų kalbos fanatikė,
tačiau po 2 kursų VPU perėjau į programavimą.  Šiuo metu dirbu informatikos – robotikos mokytoja. Mokytoja dirbu  jau 23
metus, net 10 iš jų – robotikos srityje. Esu Robotiados asociacijos FLL Explore lygos ambasadorė bei teisėja. Ateik į
susitikimą – „pasimatuosim“ mokytojo profesiją. Pakalbėsim apie tai, kaip nebijodamas ir turėdamas drąsos gali keisti  savo
apsisprendimą bei specialybę. O gal tave domina robotai ir robotika? Tai – ateities profesija... Susipažinsime su robotų
„evoliucija“. Gyvai tai pademonstruosiu. Iki susitikimo!

Neringa Misevičiūtė
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Greta Hey! Aš esu Greta, visai neseniai baigiau Petro Vileišio gimnaziją ir dabar studijuoju geriausiame Lietuvos universitete –
VU! Studijuoju ekonomiką ir vadybą Kauno fakulete, esu III kurso studentė. Be viso šito, esu aktyviai įsitraukusi į universiteto
visuomeninę veiklą – renginių, mokymų organizavimas, integracijos proceso koordinavimas, savanorystė, studentų atstovybės
pareigybės, o kur dar darbas…! Tad kaip viską suspėti, kaip nepamesti puikių akademinių rezultatų, kai norisi labai DAUG?
Kviečiu susitikti ir rasti atsakymus į šiuos klausimus, susipažinti su VU Kauno fakultetu, pažvelgti į studentiško gyvenimo
rutiną bei linksmai praleisti laiką!

Greta Bedalytė
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Labas. Esu Rokas. Pasvalio Petro Vileišio gimnaziją baigiau 2010 m. Magistro laipsnį įgijau LMTA. Bet ši prisistatymo dalis
tik formalumas. Dalyvauju renginyje ne tam, kad pristatyčiau vieną universitetą ar profesiją, o tam, kad papasakočiau apie tai,
ką būčiau norėjęs sužinoti tokio renginio metu, kai ir pats buvau moksleivis. Būdamas Jūsų amžiaus priėmiau sprendimus,
kurie leido įgyvendinti svajones. Mano darbas – groti gitara. Esu apkeliavęs daugiau nei 50 šalių. Kalbėsiu apie potencialą,
kurį turite kiekvienas iš Jūsų. Tik galbūt dar nežinote kaip atrakinti.

Rokas Jackūnas
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Registracija į susitikimus jau visai NETRUKUS!


